



Question and answer Question et réponse

ANGLAIS

Question #1

Are the terms of the agreement negotiable – particularly in relation to foreground IP – the aspect of no rights to my name/institution being on any work (so no publishing).

Answer #1

The Intellectual Property Rights for Foreground Information is a standard clause for these types of contracts resulting from call-ups against SO. Foreground Information here applies to Re-Os isotopic and geochronological results for which NRCan will be paying for in accordance with individual call-ups. Publication of these results will be in scientific peer-reviewed papers or in GSC reports (Open Files, Current Research, etc.) in which authorship will acknowledge the level of contribution of each participating researcher and list their professional affiliations.

In this context, the supplement general condition 4007 remains.

FRANÇAIS

Question #1

Les termes de l'accord sont-ils négociables - en particulier en ce qui concerne la propriété intellectuelle des renseignements originaux - l'aspect de l'absence de droits sur mon nom/institution sur tout travail (donc pas de publication).

Réponse #1

Les droits de propriété intellectuelle sur les renseignements originaux sont une clause standard pour ce type de contrats résultant de commandes subséquentes à des OC. Les renseignements originaux s'appliquent ici aux résultats isotopiques Re-Os et géochronologiques pour lesquels NRCan paiera conformément aux commandes subséquentes individuelles. Ces résultats seront publiés dans des articles scientifiques examinés par des pairs ou dans des rapports de la CGC (Dossiers publics, Recherches en cours, etc.) dans lesquels on reconnaîtra le niveau de contribution de chaque chercheur participant et on énumérera ses affiliations professionnelles.

Dans ce contexte, la condition générale supplémentaire 4007 demeure.